
Radna Prasek: Straży Miejskiej należy kupić nowy samochód
data aktualizacji: 2015.10.30

Czy Straż Miejska doczeka się nowego samochodu? Na razie niewiele na to wskazuje, choć
o to, by wysłużonego Renault Kangoo zastąpić nowym autem, ponownie apelowała ostatnio
radna Elżbieta Prasek.

- Gdy reorganizowano Straż Miejską i przeniesiono ją w struktury Urzędu Miasta, zapowiadano, że
dla straży będzie więcej pieniędzy - mówiła podczas ostatniej sesji Rady Miejskiej w Iławie radna
Elżbieta Prasek. - Chciałabym przypomnieć o wysłużonym samochodzie, którym jeżdżą nasi
strażnicy. Czy nie pora kupić nowe auto?

Na zapytanie odpowiadał burmistrz Adam Żyliński.

- Zmiana struktury organizacyjnej Straży Miejskiej rzeczywiście wiąże się z oszczędnościami, ale nikt
nie zapowiadał, że te środki przekażemy bezpośrednio na potrzeby tej formacji - sprecyzował
burmistrz i przyznał, że "nie wyrywa się do zakupu nowego samochodu dla Straży Miejskiej".

Na razie przełomu w tej sprawie nic zatem nie zapowiada.

Tymczasem kierowana przez kobietę formacja (komendantem jest Magdalena Woś) zbiera w Iławie
coraz lepsze recenzje swojej pracy.

- Straż Miejska coraz bardziej mi się podoba i odzyskuje dobre notowania - ocenił podczas sesji
burmistrz Żyliński.

Fot. Archiwum własne. O potrzeby Straży Miejskiej na forum Rady Miejskiej w Iławie konsekwentnie



upomina się radna Elżbieta Prasek.
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